南區區議會(2008-2011)屬下 港鐵南港島線計劃發展專責委員會 第四次會議會議議程

Agenda for the 4th Meeting of the Focus Group on MTR South Island Line Scheme, Southern District Council (2008-2011)

日期: 2008年9月12日(星期五) <u>Date</u>: Friday, 12 September 2008

<u>時間</u>: 下午 2 時正 <u>Time</u>: 2:00 p.m.

地點: 香港香港仔海傍道 3 號 Venue: SD

逸港居一字樓

南區區議會會議室

Venue: SDC Conference Room

1/F, Ocean Court,

3 Aberdeen Praya Road, Aberdeen, Hong Kong

<u>議程</u> Agenda

討論事項

Items for Discussion

- 一、 通過在 2008 年 5 月 16 日舉行的港鐵南港島線計劃發展專責委員會第 三次會議紀錄摘要
- Confirmation of the Draft Minutes of the 3rd Focus Group on MTR South Island Line Scheme Meeting held on 16 May 2008
- 二、 南港島線的最新進展報告(包括第二階段公眾諮詢的安排、走線及建造方法、工地位置等)(專責委員會文件 5/2008 號)
- Latest Development of the South Island Line (including the Arrangement of the Second Phase Public Consultation, the Alignment and Construction Method of the South Island Line, and Locations of the Work Sites etc.)

(Focus Group Paper No. 5/2008)

- 三、 其他事項
- 3. Any Other Business

四、 下次開會日期

4. Date of Next Meeting

南區區議會秘書處 2008年9月 Southern District Council Secretariat September 2008